

From: UMFSTNewsletter
Subject: Faculty of Science and Technology E-newsletter (Issue 5 Aug - Oct 2021)



Editorial Note

回顧過去數月，新冠疫情的反覆給大學及學院都帶來挑戰。但在科技學院全體師生職員的協作努力下，學院的科研成果已獲本地及全球多方面認可，在泰晤士高等教育 (Times Higher Education, THE) 公告的2022年科目排名中，工程學的排名已由去年126-150位升至101-125位，計算機科學則由176-200位升至151-175位，未來學院將一如過往在國家及特區政府支持下，致力提高教學及研究水準，創造令人矚目的成績。

In the past few months, the recurrent outbreaks of Covid-19 in Macau have brought challenges to the University and the Faculty. However, with the collaboration among all academic and administrative staff and students, FST has been recognized locally and globally by its academic achievements. In the World Subject Rankings 2022 announced by Times Higher Education (THE), Engineering has risen to 101-125 from 126-150. Computer Science has risen to 151-175 from 176-200. With the support of the Central and the SAR government, FST will continue to improve its teaching and research standards so as to create more outstanding results.

科技學院
Faculty of Science and Technology

Faculty News

Read More

澳大世界排名及多個學科排名皆創新高
UM's world rankings and multiple subject rankings all set new highs



澳大科技學院與新生們一同迎接新學年
FST held the 2021/2022 first lecture to welcome a new academic year

Read More

Read More

澳大校長宋永華獲國家科技進步二等獎
UM Rector Yonghua Song receives second prize of State Scientific and Technological Progress Award





全澳最大型智能超算中心在澳大啟用 ·

把握機遇共建“智慧澳門”

The largest Super Intelligent Computing Centre in Macao is launched at UM

[Read More](#)

[Read More](#)

澳大與港科大廈大開展大灣區海洋科學考察

UM makes marine research expedition to GBA with HKUST and Xiamen University



澳大參與科技基金重點研發項目啟動禮及匯報在研項目進展

UM participated into the FDCT's Launch Ceremony of Funding Scheme for Key R&D Projects and the Summary Session on Key Research Project

[Read More](#)

[Read More](#)

澳大與各地專家探討澳門海洋的可持續發展

UM discussed the sustainable development of Macao's oceans with experts from over the world



Story of Professor



湯子康教授：納米光電子材料領域的領軍人物
Prof. Tang Zikang – A leading figure in the field of nano-optoelectronic materials

[Read More](#)

[Read More](#)

鍾俊文教授：柔性機電系統的研究

Prof. Zhong Junwen – Research about on Flexible Electromechanical System



Admissions

[Read More](#)

澳大博士及碩士學位課程現正招生

Phd and Master Programmes are opened for application



以上資訊由澳門大學科技學院提供 · 此電子通訊會發送給科技學院教職員、行政人員、學生、畢業生及有其他興趣人士。如欲垂詢或取消訂閱 · 請電郵:

umfstnewsletter@um.edu.mo

The above information is provided by the Faculty of Science and Technology of the University of Macau, this E-newsletter is sent to FST academic staff, administrative staff, students, alumni and others who interested in FST. Should you have any inquiries or wish to unsubscribe from the E-newsletter, please email us at umfstnewsletter@um.edu.mo